
 

 

                                                                                        

 

 

PROCES   VERBAL 
 

 

 

Încheiat azi 07.05.2018 cu ocazia sedinţei de îndată a Consiliului Local 

Victoria. 

D-na secretar Tocoaie Gabriela– Buna ziua ! Cu permisiunea dumneavoastră 

vom începe ședința de îndată de astăzi.  

Ședința de îndată a fost convocată prin Dispoziția nr.202/07.05.2018 iar 

anunțul privind organizarea ședinței a fost publicat pe site-ul primăriei : 

http//www.primaria.victoria.ro. 

La ședința Consiliului Local din totalul de 15 consilieri în funcție, sunt prezenți 

10 consilieri, lipsesc dl. consilier Băiulescu Cristian, dl. consilier Stanea Daniel, dl. 

consilier Stânea Timotei, dl. consilier Ciceu Constantin, dl. consilier Lup Alexandru. 

Conform regulamentului de organizare şi funcţionare a consiliului local şi art 

46 din  Legea 215/2001 :   

Nu poate lua parte la deliberare şi la adoptarea hotărârilor consilierul local 

care, fie personal, fie prin soţ, soţie, afini sau rude până la gradul al patrulea inclusiv, 

are un interes patrimonial în problema supusă dezbaterilor consiliului local, cu 

excepţia situaţiilor prevăzute la art. 57 alin. (4^1) şi art. 101 alin. (3^1). 

Conform art. 75 din Legea 393/2004 privind statutul alesilor locali: 

         Aleşii locali au un interes personal într-o anumită problema, dacă au 

posibilitatea să anticipeze ca o decizie a autorităţii publice din care fac parte ar putea 

prezenta un beneficiu sau un dezavantaj pentru sine sau pentru: 

    a) soţ, soţie, rude sau afini până la gradul al doilea inclusiv; 

    b) orice persoana fizica sau juridica cu care au o relaţie de angajament, indiferent 

de natura acestuia; 

    c) o societate comercială la care deţin calitatea de asociat unic, funcţia de 

administrator sau de la care obţin venituri; 

    d) o alta autoritate din care fac parte; 

    e) orice persoana fizica sau juridica, alta decât autoritatea din care fac parte, care a 

făcut o plata către aceştia sau a efectuat orice fel de cheltuieli ale acestora; 

    f) o asociaţie sau fundaţie din care fac parte. 

 

D-na secretar Tocoaie Gabriela – Conform regulamentului de organizare şi 

funcţionare a consiliului local vă rog să faceți propuneri pentru președintele de 

ședință a lunii mai. 

D-na viceprimar Bratu Cristina – o propun pe d-na Saftiuc Adriana 
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Se supune la vot și se votează cu 10 voturi pentru, niciunul impotrivă, nicio 

abținere. 

D-na  consilier Saftiuc Adriana- este invitat să preia conducerea ședinței. 

D-na  consilier Saftiuc Adriana - Bună ziua ! Declar ședința deschisă și 

supun aprobării dumneavoastră : ordinea de zi: 

 

Vă rog să votați. 

Se aprobă cu 10 voturi pentru, niciunul împotrivă, o abţinere. 

 

D-na  consilier Saftiuc Adriana – pe ordinea de zi avem 5 proiecte de hotărâri 

dar înainte de a intra în dezbateri dăm cuvântul d-nei viceprimar să ne spună care este 

urgența acestei ședințe. 

D-na viceprimar Bratu Cristina – dacă îmi permiteți ordinea de zi cuprinde 

doar proiectele care au fost depuse pe PNDL, pe fonduri, în cadrul evaluării s-au 

solicitat câteva clarificări, față de modificările efectuate au apărut mici modificări la 

indicatorii tehnico-economici, singura diferență apreciabilă ar fi la colegiul tehnic 

unde două corpuri de clădire nu sunt eligibile pentru finanțare respectiv sala de sport 

și internatul. Pentru acest lucru sumele cuprinse de la bugetul de stat au trebuit mutate 

la bugetul local, acolo avem 654.133  lei bugetul de stat și 449.206 lei buget local. 

Vă mulțumesc că ați venit și vă rog să ne scuzati  pentru grabă dar astăzi este 

ultima zi și s-a lucrat până acum. 

D-na  consilier Saftiuc Adriana – vom trece la primul proiect de hotărâre. 
 

Proiect de Hotărâre nr.1– pentru modificarea și completarea  art.2 și art.3 din HCL 

nr. 138/26.10.2017 -cu privire la aprobarea documentației tehnice a obiectivului de 

investiții ”Execuție străzi și alei pietonale cartier locuințe str. Avram Iancu, str. Badea 

Cârțan, str.Octavian Paler și str.Grigore Moisil” precum și cofinanțarea proiectului. 
 

 Inițiator: Primar Cristian Gheorghe. 

D-na  consilier Saftiuc Adriana – fiind ședință de îndată nu avem avize dar 

comisiile se pot exprima verbal cu privire la acestea, dacă sunt discuții ? 

D-na viceprimar Bratu Cristina- la acest proiect fac precizarea că de la 124 

mii lei ar fi 159 mii lei. 

Dl. consilier Badea Costică – sumele cuprinse în plus sunt cuprinse in buget? 

D-na viceprimar Bratu Cristina – avem sume cuprinse în buget  pe PNDL 

dar nu sunt defalcate pe proiecte. 

 

Nemaifiind discuții se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre și se adoptă  

cu 10 voturi pentru, niciunul împotrivă, nicio  abţinere, devenind Hotărârea 

Consiliului Local nr. 77. 

 

Proiect de Hotărâre nr.2– pentru modificarea și completarea  art.2 și art.3 din HCL 

nr. 136/26.10.2017  -cu privire la aprobarea documentației tehnice a obiectivului de 

investiții ”Execuție rețea apă cartier locuințe str. Avram Iancu, str. Badea Cârțan, str. 

Octavian Paler și str. Grigore Moisil” și cofinanțarea proiectului. 
 

 Inițiator: Primar Cristian Gheorghe. 

D-na  consilier Saftiuc Adriana – dacă sunt discuții ? 



D-na viceprimar Bratu Cristina- la acest proiect fac precizarea că 

modificările sunt de la 24 mii lei la 42 mii lei. 

 

Nemaifiind discuții se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre și se adoptă  

cu 10 voturi pentru, niciunul împotrivă, nicio  abţinere, devenind Hotărârea 

Consiliului Local nr. 78 

Proiect de Hotărâre nr.3– pentru modificarea și completarea  art.2 și art.3 din 

HCL nr. 140/26.10.2017 - Cu privire la aprobarea documentației tehnice a 

obiectivului de investiție ”Execuție rețea canalizare cartier locuințe str.Avram Iancu, 

str. Badea Cârțan, str. Octavian Paler și str. Grigore Moisil” precum și cofinanțarea 

proiectului. 

 

 Inițiator: Primar Cristian Gheorghe. 

 D-na  consilier Saftiuc Adriana – dacă sunt discuții ? 

D-na viceprimar Bratu Cristina- la acest proiect fac precizarea că 

modificările sunt de la 9 mii lei la 34 mii lei. 

Dl. consilier Badea Costică – de unde vine această diferență? 

D-na viceprimar Bratu Cristina – diferenta a apărut la cota de cofinanțare, au 

fost cheltuieli pe care noi le-am trecut ca eligibile iar ulterior ne-au spus că nu sunt 

eligibile și trebuie trecute pe bugetul local. 

D-na consilier Saftiuc Adriana – dar proiectantul nu a știut aceste lucruri? 

D-na viceprimar Bratu Cristina – proiectul l-am făcut noi, au fost câteva 

cheltuieli care nu au fost eligibile. 

Dl. consilier Smădu Octavian – dacă cu această ședință se termină povestea 

sau mai urmează? 

D-na viceprimar Bratu Cristina- pe aceste proiecte nu am avut consultant, 

noi le-am depus, au cerut clarificări și acum zicem că pe baza clarificărilor solicitate 

ar fi lămurite. 
 

Nemaifiind discuții se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre și se adoptă  

cu 15 voturi pentru, niciunul împotrivă, nicio abţinere, devenind Hotărârea 

Consiliului Local nr. 79 

Proiect de Hotărâre nr.4– pentru modificarea și completarea anexelor 1-2 cuprinse 

la art.2 și art.3 din HCL nr. 139/26.10.2017- Cu privire la aprobarea documentației 

tehnice a obiectivului de investiție ”Reabilitare și dotări Colegiul Tehnic ”Dr. Al. 

Bărbat” precum și cofinanțarea proiectului. 

 

 Inițiator: Primar Cristian Gheorghe. 

D-na  consilier Saftiuc Adriana – dacă sunt discuții ? 

D-na viceprimar Bratu Cristina- la acest proiect fac precizarea că 

modificările sunt de la 64 mii lei la 449 mii lei. 

D-na viceprimar Bratu Cristina- la acest proiect noi am trecut școala, sala de 

sport și internatul, ca fiind cheltuieli eligibile, la PNDL ne-au spus că școala este 

eligibilă dar sala de sport și internatul nu și poate fi reabilitată din bugetul local. 

 

Nemaifiind discuții se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre și se adoptă  

cu 10 voturi pentru, niciunul împotrivă, nicio  abţinere, devenind Hotărârea 

Consiliului Localnr. 80 



Proiect de Hotărâre nr.5- Cu privire la aprobarea modificarării listei 

inventarului domeniului public al Or.Victoria pentru 3 (trei) pozitii din listă, respectiv 

Clădire Liceu Teoretic "I.C.Dragusanu" + Platformă betonată și Şcoala Generală corp 

A, corp B, Sală sport Şc.Generală și completarea listei inventarului domeniului public 

al Or.Victoria cu 5 poziții, bunuri care întrunesc condițiile prevăzute de Legea 

213/1998. 

 

Inițiator: Primar Cristian Gheorghe. 

D-na  consilier Saftiuc Adriana – dacă sunt discuții ? 

 

Nemaifiind discuții se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre și se adoptă  

cu 10 voturi pentru, niciunul împotrivă, nicio abţinere, devenind Hotărârea 

Consiliului Local nr. 81 

 

Dl. consilier Saftiuc Adriana– având în vedere că nu mai sunt discuții declar 

închisă ședința extraordinară de astăzi. 
 

 

 

    PREȘEDINTE                                                     SECRETAR, 

 SAFTIUC ADRIANA-IOANA                     TOCOAIE GABRIELA LENUȚA 
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Încheiat azi 22.05.2018 cu ocazia sedinţei extraordinare a Consiliului Local 

Victoria. 

Dl. Urian Nicolae– Buna ziua ! Cu permisiunea dumneavoastră vom începe 

ședința extraordinară de astăzi.  

Ședința extraordinară a fost convocată prin Dispoziția nr.214/17.05.2018 iar 

anunțul privind organizarea ședinței a fost publicat pe site-ul primăriei : 

http//www.primaria.victoria.ro. 

La ședința Consiliului Local din totalul de 15 consilieri în funcție, sunt prezenți 

14 consilieri, lipsește dl. consilier Băiulescu Cristian. 

Conform regulamentului de organizare şi funcţionare a consiliului local şi art 

46 din  Legea 215/2001 :   

Nu poate lua parte la deliberare şi la adoptarea hotărârilor consilierul local 

care, fie personal, fie prin soţ, soţie, afini sau rude până la gradul al patrulea inclusiv, 

are un interes patrimonial în problema supusă dezbaterilor consiliului local, cu 

excepţia situaţiilor prevăzute la art. 57 alin. (4^1) şi art. 101 alin. (3^1). 

Conform art. 75 din Legea 393/2004 privind statutul alesilor locali: 

         Aleşii locali au un interes personal într-o anumită problema, dacă au 

posibilitatea să anticipeze ca o decizie a autorităţii publice din care fac parte ar putea 

prezenta un beneficiu sau un dezavantaj pentru sine sau pentru: 

    a) soţ, soţie, rude sau afini până la gradul al doilea inclusiv; 

    b) orice persoana fizica sau juridica cu care au o relaţie de angajament, indiferent 

de natura acestuia; 

    c) o societate comercială la care deţin calitatea de asociat unic, funcţia de 

administrator sau de la care obţin venituri; 

    d) o alta autoritate din care fac parte; 

    e) orice persoana fizica sau juridica, alta decât autoritatea din care fac parte, care a 

făcut o plata către aceştia sau a efectuat orice fel de cheltuieli ale acestora; 

    f) o asociaţie sau fundaţie din care fac parte. 

 

Dl. Urian Nicolae – Conform regulamentului de organizare şi funcţionare a 

consiliului local președintele de ședință a lunii mai este d-na consilier Saftiuc 

Adriana. 

D-na  consilier Saftiuc Adriana este invitat să preia conducerea ședinței. 

D-na  consilier Saftiuc Adriana - Bună ziua ! Declar ședința deschisă și 

supun aprobării dumneavoastră : ordinea de zi: 
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Vă rog să votați. 

Se aprobă cu 14 voturi pentru, niciunul împotrivă, nicio abţinere. 

 

D-na  consilier Saftiuc Adriana – pe ordinea de zi avem 5 proiecte de 

hotărâri, le vom discuta și analiza pe rând.  
 

Proiect de Hotărâre nr.1– Cu privire la aprobarea rectificării bugetului Oraşului Victoria 

pe anul 2018. 
 

 Inițiator: Primar Cristian Gheorghe. 

D-na  consilier Saftiuc Adriana – dacă sunt discuții ? 

Dl. consilier Badea Costică – să ne spună dl. primar care este motivul 

rectificării? 

Dl. primar Cristian Gheorghe- motivul este faptul că s-au executat câteva 

investiții care au costat mai puțin iar la unele cofinanțări au apărut sume mai mari din 

cauza modificării indicatorilor tehnico-economici, care au fost supuși aprobării dvs. 

Modificarea constă în suma de 1,6 miliarde in care este cuprinsă suma necesară 

pentru efectuarea plăților la salubritate, această sumă noi o colectăm până la sfârșitul 

anului, apoi investitiile totale au suferit o modificare de aproape 400 mii lei, o parte 

sunt din economii iar o parte sunt din fondul de rulment. 

Mai este cuprinsă suma de 750 mii lei, primită de la Consiliul județean din care 

250 mii lei i-am cuprins la investiții, iar restul neprimită a trebuit evidențiată. Mai 

este un proiect depus pentru obținerea fondurilor nerambursabile unde partea noastră 

de cofinanțare s-a modificat de la 400 mii lei la 200 mii lei. 

Tot legat de proiecte, s-a aprobat și proiectul depus pentru parcul din zona 

Pieții, cu 76 puncte iar minim erau 50 de puncte, după aprobare vom fixa și partea 

noastră de cofinanțare, încă nu avem indicatorii tehnici, o să vedem din devizul final 

care este partea noastră. 

Mai avem de continuat canalizarea până în str. Victoriei, iar din cauza 

aglomerării s-a ajuns la niște cote mai mari pe care le-am cuprins acum, venim cu 

127 mii plus, dar asta nu înseamnă că suma va fi cheltuită dacă nu este nevoie. 

Vom mai continua cu Aleea de Promenadă, este finalizată documentația 

tehnică, existau diferențe de parametrii, se poate executa. Cu plăcile care rămân ne-

am propus să facem trotuare în str. Muncii, să ajutăm acolo.  

Dl. consilier Lup Alexandru – vreau să întreb de parcarea de pe str. 

Moldoveanu din fața bisericii, dacă mai este de actualitate. 

Dl. primar Cristian Gheorghe – parcarea și drumul, dacă ați remarcat, avem 

un proiect cuprins pe PNDL pentru a primii sursă de finanțare. La începutul anului 

am cuprins toată suma ca să continuăm cu parcările, acum documentația a rămas la 

stadiul de evaluare, dacă nu prindem o să executăm lucrarea separat. 

Dl. consilier Lup Alexandru- am văzut că v-ati axat ca prioritar zona 

Salcîmilor, dar cartierul din str. Victoriei, mai rămâne în vigoare să începem 

trotuarele acolo? 

Dl. primar Cristian Gheorghe- din lipsă de fonduri am considerat că nu sunt 

atât de importante, așteptăm să vedem ce proiecte prindem, sigur nu vor fi aprobate 

toate și apoi cu suma cuprinsă pe proiectele respinse vom face și trotuarele de acolo. 

Dl. consilier Lup Alexandru – cu respect vă spun că nu consider prioritată 

zona Salcâmilor deoarece sunt mai puține case acolo. 



D-na viceprimar Bratu Cristina – doresc să vă spun că pe PNDL nu se 

finanțează partea de infrastructură - trotuare și atunci noi am depus proiectele pe care 

le aveam pe apă- canal, drumuri. 

Dl. consilier Lup Alexandru – nu asta este întrebarea, noi la comisia de 

urbanism am solicitat anumite lucrări. 

Dl. primar Cristian Gheorghe- nu am avut resurse, pentru proiectele pe 

fonduri trebuie cuprinși bani pentru cofinantări, nu poți prinde un proiect dacă nu 

există dovadă că dispui de cota de cofinanțare. Dacă banii nu se folosesc venim și 

cuprindem alte investiții. 

Dl. consilier Lup Alexandru – dar constat că pe Salcâmilor sunt mai multe 

proiecte. 

D-na viceprimar Bratu Cristina- apă, canal și drum, fără trotuare, astea au 

fost liniile pe care s-au putut depune proiecte, acestea sunt cuprinse pe PNDL2 iar pe 

PNDL3 s-au depus pentru str. Moldoveanu și ce am mai avut infrastructură de drum. 

Dl. consilier Lup Alexandru – în partea de jos sunt mașini și camioane 

parcate pe carosabil, in curți nu au spațiu și copii la școală circulă tot pe acolo, e 

stringentă începerea executării trotuarelor acolo, nu se vor putea realiza intr-un an. 

D-na viceprimar Bratu Cristina –este circulație în zonă dar sumele s-au 

cuprins după priorități, avem proiectele europene, prea multe investiții din buget nu 

putem realiza. 

 

Nemaifiind discuții se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre și se adoptă  

cu 13 voturi pentru, niciunul împotrivă, o  abţinere, devenind Hotărârea Consiliului 

Local nr. 82. 

Proiect de Hotărâre nr.2– Cu privire la aprobarea contului de execuţie a bugetului 

centralizat al Oraşului Victoria la data de 31.03.2018. 
 

 Inițiator: Primar Cristian Gheorghe. 

 

Nemaifiind discuții se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre și se adoptă  

cu 13 voturi pentru, niciunul împotrivă, o  abţinere, devenind Hotărârea Consiliului 

Local nr. 83. 

Proiect de Hotărâre nr.3– Cu privire la aprobarea  încheierii unui acord de parteneriat 

între Orașul Victoria și SC Moon World SRL având ca obiect organizarea evenimentului 
cultural “Ziua Copilului Fest 2018” în perioada 01.06.2018 – 03.06.2018 . 
 

 Inițiator: Primar Cristian Gheorghe. 

Dl.primar Cristian Gheorghe – pe lângă proiectul nostru am mai primit o 

ofertă de finanțare, urmând să presteze activitate culturală pe banii lor cu condiția de 

a suporta noi apa și energia electrică și  să permitem amplasarea de standuri cu 

comercianți pe parcursul desfășurării   evenimentului. Deci consiliul local vine doar 

cu spațiul din centru, energie electrică și apă. 

D-na viceprimar Bratu Cristina- noi avem alocată o sumă pentru Ziua 

copilului și s-a încheiat un contract pentru activități culturale in prima parte a zilei, cu 

picturi pe față și tot felul de animații iar după masă vor presta ei. 

Dl.primar Cristian Gheorghe – vor fi activități desfășurate de clubul copiilor, 

concursuri sportive, etc. 

 



 

Nemaifiind discuții se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre și se adoptă  

cu 14 voturi pentru, niciunul împotrivă, nicio  abţinere, devenind Hotărârea 

Consiliului Local nr. 84. 

 

Proiect de Hotărâre nr.4– Cu privire la aprobarea decontării cheltuielilor pentru naveta 

cadrelor didactice din învăţământul preuniversitar la Liceul Teoretic ”I.C Drăgușanu”  și 
Colegiul Tehnic ”Dr. Al. Bărbat” Victoria       
                                                   
 Inițiator: Primar Cristian Gheorghe. 

Nemaifiind discuții se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre și se adoptă  

cu 12 voturi pentru, niciunul împotrivă, două abţineri, devenind Hotărârea 

Consiliului Local nr. 85. 

Dl. consilier Lup Alexandru –tot acest consiliu local luna trecută a respins 

acest tip de solicitare și acum venim și aprobăm. 

D-na  consilier Saftiuc Adriana – între timp s-a schimbat situația, au bani 

cuprinși în buget. 

Dl. consilier Urdea Gheorghe – regretabil a fost că la fundamentarea 

bugetului nu a venit nimeni să solicite bani pentru navetă, iar acum au găsit varianta 

la bugetul aprobat pentru școli, la capitolul transport sunt cuprinși banii respectivi, de 

aceea și spune d-na Codrea că din bugetul aprobat. 

 

Proiect de Hotărâre nr.5– Pentru modificarea și completarea anexelor 1-2 cuprinse la 

art.2 și art.3 din HCL nr. 139/26.10.2017- Cu privire la aprobarea documentației tehnice a 
obiectivului de investiție ”Reabilitare și dotări Colegiul Tehnic ”Dr. Al. Bărbat” precum și 
cofinanțarea proiectului. 
                                                   
 Inițiator: Primar Cristian Gheorghe. 

 

Nemaifiind discuții se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre și se adoptă  

cu 14 voturi pentru, niciunul împotrivă, nicio abţinere, devenind Hotărârea 

Consiliului Local nr. 86. 

Dl. consilier Saftiuc Adriana– având în vedere că nu mai sunt discuții declar 

închisă ședința extraordinară de astăzi. 
 

 

 

    PREȘEDINTE                                                     SECRETAR, 

  SAFTIUC ADRIANA- IOANA                          TOCOAIE GABRIELA LENUȚA 
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Încheiat azi 31.05.2018` cu ocazia sedinţei ordinare a Consiliului Local 

Victoria. 

D-na secretar Tocoaie Gabriela - Buna ziua ! Cu permisiunea dumneavoastră 

vom începe ședința  ordinară de  astăzi.  

Ședința ordinară a fost convocată prin Dispoziția nr.218/24.05.2018 iar anunțul 

privind organizarea ședinței a fost publicat pe site-ul primăriei : 

http//www.primaria.victoria.ro. 

La ședința Consiliului Local din totalul de 15 consilieri în funcție, sunt prezenți 

13 consilieri, ceea ce inseamnă că ședința este statutară. D-na consilier Nițu Monica 

și dl. consilier Băiulescu Cristian urmând să sosească. 

Conform regulamentului de organizare şi funcţionare a consiliului local şi art 

46 din  Legea 215/2001 :   

Nu poate lua parte la deliberare şi la adoptarea hotărârilor consilierul local 

care, fie personal, fie prin soţ, soţie, afini sau rude până la gradul al patrulea inclusiv, 

are un interes patrimonial în problema supusă dezbaterilor consiliului local, cu 

excepţia situaţiilor prevăzute la art. 57 alin.(4^1) şi art.101 alin.(3^1). 

Conform art. 75 din Legea 393/2004 privind statutul alesilor locali: 

Aleşii locali au un interes personal într-o anumită problema, dacă au posibilitatea să 

anticipeze ca o decizie a autorităţii publice din care fac parte ar putea prezenta un 

beneficiu sau un dezavantaj pentru sine sau pentru: 

a) soţ, soţie, rude sau afini până la gradul al doilea inclusiv; 

    b) orice persoana fizica sau juridica cu care au o relaţie de angajament, indiferent 

de natura acestuia; 

    c) o societate comercială la care deţin calitatea de asociat unic, funcţia de 

administrator sau de la care obţin venituri; 

    d) o alta autoritate din care fac parte; 

    e) orice persoana fizica sau juridica, alta decât autoritatea din care fac parte, care a 

făcut o plata către aceştia sau a efectuat orice fel de cheltuieli ale acestora; 

    f) o asociaţie sau fundaţie din care fac parte. 
 

D-na secretar Tocoaie Gabriela – Conform regulamentului de organizare şi 

funcţionare a consiliului local președinte de ședință a lunii mai este d-na consilier 

Saftiuc Adriana, pe care o invităm să preia  conducerea ședinței.  

D-na consilier Saftiuc Adriana- Bună ziua ! Declar ședința deschisă și supun 

aprobării dumneavoastră :  
 

                       ROMANIA 
ORAŞUL    VICTORIA 

Strada Stadionului , nr.14, jud. Brasov   Tel: 0268/241525 
Fax: 0268/241501 E-mail: primaria.victoria@yahoo.com 

CF 4523207 
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- procesul verbal din_26.04.2018 

Vă rog să votați. 

 Se aprobă cu 13 voturi pentru, niciunul împotrivă, o abţinere. 
 

-procesul verbal din _07.05.2018 
 

Vă rog să votați. 

 Se aprobă cu 13  voturi  pentru, niciunul împotrivă, o abţinere. 
 

-procesul verbal din _22.05.2018 
 

Vă rog să votați. 

 Se aprobă cu 13  voturi  pentru, niciunul împotrivă, o abţinere. 
 

D-na consilier Saftiuc Adriana– supune spre aprobare ordinea de zi: 
 

Vă rog să votați. 

Se aprobă cu 13 voturi pentru, niciunul împotrivă, o abţinere. 

 

    Se trece la punctul I al ordinii de zii – ÎNTREBĂRI  ŞI  INTERPELĂRI 

 

           Dl. consilier Stanea Daniel – doresc să intreb care este situația cu festivitățile 

care se vor organiza zilele următoare, dacă este totul în regulă? 

Dl. primar Cristian Gheorghe – da, a venit astăzi organizatorul, ei au 

programul bine stabilit și pe care il respectă, din partea noastră au toată susținerea, 

așa cum ne-am angajat, noi vom bloca centrul, le asigurăm utilitățile, racordare la 

energie electrică și apă, avem o echipă care va supravechia și va fi la dispoziția lor, s-

au făcut demersurile necesare la pompieri, poliție și SC Royall. 

 Am solicitat personalului din primărie și de asemenea vă rugăm și pe dvs. să 

promovăm acest eveniment și pe cale verbală să vină câți mai mulți copii, ziua de 

mâine este dedicată numai copiilor, va fi muzică, dans, se vor desfășura concursuri 

sportive, sâmbătă va fi muzică ușoară iar duminică muzică populară. 

Din punct de vedere financiar, după cum s-a hotărât, consiliul local va pune la 

dispoziție spațiul din centru și va asigura utilitățile, să sperăm că vremea va fi cu noi 

și va participa cât mai multă lume. 

D-na Saftiuc Adriana – doresc să ridic o problemă referitoare la firma de 

salubritate, am văzut că peste tot în spațiile de depozitare s-au depus containere  de 

diferite culori și pe lângă asta și un mic indrumar cum să colecteze lumea selectiv 

deșeurile. 

Spre surprinderea mea, în zona în care locuiesc lumea a început să depoziteze 

selectiv, au venit angajații firmei de salubritate și containerul cu sticle, care avea o 

cantitate impresionantă de sticle, l-au scos afară și răsturnat peste niște deșeuri 

vegetale, apoi au venit cei de la Parcul Industrial și se uitau și ei, ne uitam cu toții ce 

să facem. Au adunat toată sticla dar s-a făcut o grămadă de cioburi, imi amintesc când 

dvs. ati spus că se vor pune containere colorate, că se va aduna selectiv, eu am ridicat 

problema să fie și mașină care să adune selectiv că acum se pune la un loc totul. 

Dl. primar Cristian Gheorghe- este aceeași mașină dar orarul va fi schimbat, 

aveți dreptate, e greu să-i duci acolo unde dorești, a fost și garda de mediu au văzut că 

ne preocupă colectarea selectivă a deșeurilor, o să facem și un program pentru 

ridicarea selectivă a deșeurilor și atunci și cetățeni vor fi încurajați să depoziteze 

selectiv. Va trebui și dvs. să ne sprijiniți și să explicați cetățenilor aceste aspecte.  



D-na Saftiuc Adriana- tot legat de acest aspect, poate ar fi mai bine ca spațiile 

să fie acoperite, deoarece în momentul în care plouă se face multă mizerie. 

Dl. primar Cristian Gheorghe – jumătate din spații sunt acoperite, acum 

toate containerele au capace dar lumea nu le inchide.  
 

Se trece la punctul I al ordinii de zii – PROIECTE DE HOTĂRÂRI 
 

Proiect de Hotărâre nr.1- Cu privire la aprobarea trecerii terenului de 7.272 mp 

situat în str.Salcâmilor nr.2B,  din domeniul public  al Or.Victoria în domeniul public 

al Județului Brașov, pentru construcția unor case de tip familial, centru de zi sau 

centru de consiliere prin POR 2014-2020.   
 

Inițiator: Primar Cristian Gheorghe. 

Avizele comisiilor: C1 ,C2 , C3,  C4,  C5 – avize favorabile 

 

 Dl.  consilier Stînea Timotei – vreau să vă întreb dacă se face trecerea 

terenului din domeniul public al orașului în domeniul public al județului și acesta nu 

face nicio investiție, terenul va putea reveni în proprietatea orașului? 

Dl. primar Cristian Gheorghe – aceasta era problema, dacă consiliul județean 

nu realizează această investiție ar fi bine să introducem o clauză privind acest aspect. 

Dl. consilier Lup Alexandru – acest aspect a mai fost ridicat și în altă ședintă. 

Dl. primar Cristian Gheorghe – așa este dar nu putem cuprinde decât în 

procesul de predare-primire. 

Dl.  consilier Stînea Timotei – formulez amendamentul potrivit căruia dacă 

investiția nu se va realiza terenul să fie predat UAT Victoria. 

D-na viceprimar Bratu Cristina – POR-ul este până în 2020, dacă nu 

accesează fonduri până atunci nu vor putea realiza investiția și acest amendament 

poate fi introdus doar în procesul verbal de predare primire și nu în conținutul 

hotărârii, așa cum a spus și dl. primar. 

Dl. primar Cristian Gheorghe – dar cred că ar trebui cuprins și în cazul în 

care nu mai funcționează acel proiect, dacă se realizează și nu funcționează 2-3 ani, 

poate că și atunci ar trebui să revină orașului. 

Eu am vorbit cu dl. președinte Adrian Gabor și vroia să preia și jumătate din 

clădirea situată pe str. Stadionului nr.22, fosta grădiniță și am pus o condiție ca 

exteriorul clădirii să se reabiliteze în intregime cu finanțare de la consiliul județean și 

au fost de acord. Următorul proiect este incetarea dării în administrare gratuită a 

clădirii respective și vom veni apoi cu un alt proiect pentru trecerea clădirii în 

proprietatea județului și acolo vom cuprinde această condiție, de a reabilita exteriorul 

intregii clădiri. 

D-na Saftuc Adrian- supunem la vot proiectul de horărâre. 

Dl. consilier Stînea Timotei – dar amendamentul? 

D-na viceprimar Bratu Cristina – este cuprins și în adresa lor  acest aspect 

dar se poate prevedea în procesul verbal de predare primire. Deci să se  noteze în 

procesul verbal al ședinței că în protocol va fi prevăzut acest lucru. 

 

Nemaifiind discuții se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre și se adoptă  

cu 15 voturi pentru, niciunul împotrivă, nicio abţinere, devenind Hotărârea 

Consiliului Local nr. 87 

 



Proiect de Hotărâre nr.2 - Cu privire la aprobarea  încetării contractului 

nr.1862/21RC/30.01.2018 de Dare în administrare cu titlu gratuit pe o perioadă de 10 

de ani, a unor bunuri proprietate publică a Or.Victoria, pe o prioadă de 10 an, 

respectiv Grădiniţa nr.3 (S+P+1)  şi terenul aferent în suprafaţă de 1370 mp înscris în 

CF 100642 nr.cad/nr.topo.88/1/2/2/2/1, precum şi terenul de 402 mp înscris în CF 

100637 nr.topo/nr.cad.88/1/1/2/2 situate în Or. Victoria str.Stadionului nr.22 încheiat 

între Or.Victoria și Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 

Braşov, cu destinaţia “construcții necesare organizării şi desfășurării activitățiilor de 

centru de zi şi/sau centru de consiliere în condiţiile prevăzute de Ordinul 24/2004 şi 

Ordinul 289/2006”. 

 

Inițiator: Primar Cristian Gheorghe. 

Avizele comisiilor: C1 ,C2 , C3,  C4,  C5 – avize favorabile 

 

Dl. primar Cristian Gheorghe – în partea clădirii care ne va rămâne ne 

gândim să o amenajăm pentru after scool, cred că se pretează acel spațiu, ne vor ajuta 

și ei poate că vom putea folosi aceeași echipă pentru obținerea unor fonduri 

nerambursabile. 

 

Nemaifiind discuții se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre și se adoptă  

cu 15 voturi pentru, niciunul împotrivă, nicio abţinere, devenind Hotărârea 

Consiliului Local nr. 88 

 

Proiect de Hotărâre nr.3- cu privire la aprobarea Notei conceptuale și a Temei de 

proiectare pentru obiectivul de investiții ”P.T Extindere rețea camere supraveghere 

video 
 

Inițiator: Primar Cristian Gheorghe. 

Avizele comisiilor: C1 ,C2 , C3,  C4,  C5 – avize favorabile 

 

Dl. consilier Lup Alexandru – în cadrul comisiei am solicitat informații cu 

privire la fatpul dacă această extindere ar fi pozitivă, am dori o informare să vedem 

dacă este eficient ceea ce avem la ora actuală, se poate face o evaluare să vedem dacă 

investiția respectivă a folosit, m-as bucura să văd o informare în acest sens, cât de 

eficienți am fost până acum. 

Dl. primar Cristian Gheorghe – la următoarea ședință de consiliu o să fie o 

informare, vreau să vă spun că sunt foarte utile, poliția de 3 ori ne-au solicitat 

înregistrări iar pe baza acestora a fost și prins hoțul, respectiv in cazul unei doamne 

căreia i s-a furat geanta, copii aceștia care ne fac probleme au fost văzuți tot pe 

camere. 

Poliția ne solicită în scris inregistrările, nu au voie să intre in camerele noastre 

pentru vizualizare. Restul de camere care se vor monta in parcuri, în locuri mai 

umbrite și cu risc de a se comite infracțiuni cum ar fi zona garajelor care duce spre 

lacuri, zona cimitirului.  

Montarea acestor camere nu s-a hotărât că așa am dorit noi, această lucrare a 

fost aprobată de către dvs. și în bugetul pe anul 2018 și mai mult există un studiu prin 

care pentru paza obiectivelor din oraș suntem obligați să avem un sistem de minim 64 



de camere de supraveghiere ca să putem fi eficienți, iar pentru obținerea avizelor 

necesare de asemenea este necesară acoperirea intr-un   procent de 30%. 

 

Nemaifiind discuții se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre și se adoptă  

cu 15 voturi pentru, niciunul împotrivă, nicio abţinere, devenind Hotărârea 

Consiliului Local nr. 89 
 

 

DIVERSE 

 

1.  Decizia de prelungire a termenuluii pentru realizarea măsurilor dispuse 

prin Decizia nr. 37 din 24.11.2017 a Curții de Conturi a României- Camera de 

Conturi Brașov. 

Dl. primar Cristian Gheorghe  – termenul a fost prelungit până in 

septembrie, măsura rămasă este cea pentru realizarea inventariului domeniului public 

al localității iar operațiunea este de durată, se va finaliza prin hotărâre de guvern. 

S-a luat la cunoștință 

 

2. Solicitarea SC Saromii SRL cu sediul în str. Pieții nr.1, Piața 

Agloalimentară, cu obiect închiriere suprafață teren, respectiv 10 mp, necesară pentru 

amplasarea unei umbrele. 

 

D-na viceptimar Bratu Cristina – legat de ceea ce se întâmplă în piață, este 

punctul meu de vedere și vreau să vi-l spun, comercianții reclamă faptul că cei care 

merg si consumă băuturi alcoolice  le tulbură activitatea, dacă se vînd băuturi până la 

9-10 aș fi de acord cu amplasarea unei umbrele dar dacă sunteți de acord cu program 

prelungit eu nu sunt de acord. 

Dl. consilier Lup Alexandru – niciodată nu am fost de acord, acolo nu sunt în 

legalitate, nu au aprobare pentru extindere, dacă căutați in hârti veți vedea că tot 

timpul au fost discuții. 

Dl. primar Cristian Gheorghe  -la Morariu când s-a făcut asfaltarea în piață 

s-a demolat gardul, dar are copertina și consideră că este distanta de la streașină și 

acolo și-a pus mese, la Saromi eu zic că nu e rău să pună o umbrelă, se poate închiria. 

Se supune la vot și consiliul este de acord cu această solicitare. 

 

3. Solicitarea SC Dumimar Noroc SRL, cu sediul in str. Chimiștilor nr.28 

cu obiectul cumpărare spațiu deținut în chirie în baza Contractului 

nr.5567/135RC/11.06.2010  și informarea nr. 8983/16.05.2017 întocmită de Biroul 

ADPP cu obiectul – situația spațiului de 19,27 mp proprietatea privată a orașului 

Victoria situat în str. Stadionului nr.20/4. 

 

Dl. primar Cristian Gheorghe  - va trebui să hotărâți dacă să inițiem sau nu 

proiect de hotărâre, dvs. decideți, acel spațiu era cu destinația de Loto Prono, așa se 

știe, în momentul în care este privat nu mai poți coordona dacă mai ai sau nu Loto, 

din acest aspect nu s-a scos la vânzare spațiul respectiv, tocmai pentru a se păstra 

această activitate, de la momentul vânzării nu mai putem interveni, suma este 

nesemnificativă, aproximativ 100 euro. 

D-na viceprimar Bratu Cristina – noi avem hotărâre prin care spațiile pot fi 

vândute, este făcută și evaluare și s-a făcut solicitarea către consiliu, există bază 



legală pentru vânzare, dl. primar dorește să vadă dacă ține-ți să se păstreze Loto sau 

să fie ca orice spațiu. 

Dl. primar Cristian Gheorghe  - Pari-Loto se poate face dar Loto care ține de 

Agentia Natională nu o să mai fie. A existat o corespondență între noi și solicitant iar 

punctul nostru a fost că nu suntem de acord cu vânzarea spațiului și atunci solicitarea 

a fost adresată și dvs. care puteți decide. 

Dl.consilier Lup Alexandru – eu propun să menținem proprietatea, dacă 

vindem nu mai putem controla activitatea acelui spațiu mai ales că acolo sunt locuinte 

și ne putem trezi in situația în care acei cetățeni sunt nemulțumiți 

D-na viceprimar Bratu Cristina- politica noastră a fost să vindem imobilele 

ca să-și intrețină proprietățile, din spațiile existente in aceea clădire noi mai avem 5-6 

camere plus spațiile necomerciale, noi dacă le păstrăm trebuie să le întreținem. 

Dl. primar Cristian Gheorghe  - da, dar acest spațiu iti aduce venituri, 

cumpărarea nu este obligatoriu și nici vânzarea acest lucu il hotărăște consiliul local 

pentru fiecare caz in parte. Nu in ultimul lucru este programul de acolo care este bun 

pentru locatari, la ora 5 incetează activitatea, vă rugăm să decideți. 

Se mai poate pune in discuție următorul aspect, in momentul in care se vor 

cumpăra toate spațiile vom putea hotărâ și asupra acestui spațiu, dacă mai este 

valabilă solicitarea.  

Se supune la vot și se votează împotriva vânzării situat în str. Stadionului 

nr.20/4. 

 

D-na consilier Saftiuc Adrina- declar ședința închisă. 

   

 

 
      PREȘEDINTE,                                                 SECRETAR, 

          SAFTIUC ADRIANA                              TOCOAIE GABRIELA LENUȚA 

 

 


